
Hong Kong ICAC - Press Releases - Jewellery company customer charged with $30,000 bribe-for-refund of diamond ring

http://www.icac.org.hk/en/pr/index_uid_1867.html[12-Sep-2016 10:16:08]

Jewellery company customer
charged with $30,000 bribe-for-
refund of diamond ring

8 September 2016

A customer of a jewellery company has been charged by the ICAC today (Thursday) with offering a
bribe of $30,000 to an employee of the jewellery company to get a refund of a diamond ring he
purchased at $788,000.

Ng Yuk-keung, 52, faces one count of offering an advantage to an agent, contrary to Section 9(2)(a)
of the Prevention of Bribery Ordinance.

The defendant will appear in the Kowloon City Magistracy tomorrow (Friday) for plea.

The charge alleges that on September 14, 2014, the defendant, without lawful authority or
reasonable excuse, offered $30,000 to an employee of a jewellery company as a reward for assisting
him in getting a refund of a diamond ring he purchased at $788,000 on the preceding day.

The defendant has been released on ICAC bail, pending his court appearance tomorrow.
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廉署起訴珠寶行顧客涉嫌行賄三萬

元以取回鑽戒退款

2016年9月8日

廉政公署今日(星期四)落案起訴一名珠寶行顧客，控告他涉嫌向該珠寶行的僱員提供三萬元賄款，以取
回一枚他以七十八萬八千元購買的鑽石戒指的退款。

吳育強，五十二歲，被控一項向代理人提供利益罪名，違反《防止賄賂條例》第9(2)(a)條。

被告將於明日(星期五)在九龍城裁判法院答辯。

控罪指被告涉嫌於二○一四年九月十四日，無合法權限或合理辯解，向一名珠寶行僱員提供三萬元，
作為協助他取回一日前以七十八萬八千元購買一枚鑽石戒指的退款的報酬。

被告已獲廉署准予保釋，以待明日應訊。
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